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Juniorafclelingen er vokset sig stor. Juniorerne er klubbens fremtid og juniorarbejdet er i
gladelig udvikling, hvilket alle kan vrere tilfredse med. Der er nu over 20 juniorer som
regelsmressigt moder op til trening om onsdagen. De unge mennesker fordeles pfl 8
optimistjoller og de 2 Flipperjoller som klubben anskaffede forst p6 iret 1995.
Det har varet lidt svert for Jane og Axel at svinge alle optimisterne. Klubben rider over
8 joller men alligevel er antallet af disponible bide lige i underkanten. Losningen er dog
nok ikke at klubben anskaffer flere joller,men at de unge sejlere med hjelp fra foraldrene
selv anskaffer sig en jolle, hvis de mener at sejlsport er fremtiden for dem.
lavrigt en stor tak til en af klubbens forholdsvis nye medlemmer, Erik Andersen, der har
haft aie for klubbens behov og har foreret klubbens ungdomsaftleling en Optimistjolle.
Ogsfl tak til de foraldre m.v. der gir en hind med ved junioraktiviteterne, bide nir det
drejer sig om f.eks. kantringsovelser, svommeprsver, udflugter og de ugenlige
treningsaftener. Tak for indsatsen til Bent , Henrik og poul og mange andre.
Bflde Jane og Axel har i irets lob varet pi endnu nogle ungdomslederkurser. Det er klart
at denne kursusaktivitet skal fortsette hvis vi skal holde os p& hojde med udviklingen. Og
det skal vi.

Klubbens interne kapseiladser blev gennemfort efter programmet. En del af de nye
medlemmer har deltaget i aftenmatcherne som igen har ffiet en god bredde med et
deltagerantal svingende mellem 8 til 15 b8de. Det kan altse konstateres at de nve lokale"m6lerbreve" har haft en positiv indflydelse pfl deltagerantallet.
Klubben afholdt som bekendt DM I Piratjolle med mixed besetning, den sidste week-end i
maj mflned.Der deltog iovrigt 2 besatninger fra ARS i lflnte bide.. Piratjollesejlerne ser
frem til den naste indbydelse fra klubben Ikke mindst takket vere de frivillige hjalpere
som gjorde disse dage til en god oplevelse.
Desvarre blev kapsejladsudvalget i lsbet af sesonen reduceret til een mand. Men (som
sedvanligt) tridte Kurt til og med felles hjalp fik Jorn og Kurt programmet afviklet pi
bedste mflde.
Medens vi er ved kapsejladserne. Et stort tillykke til Jes tlovgaard som drog til Australien
og snod hele verdenseliten med en flot tredieplads i VM for Yngling. Kun to lokale
australske besatninger kunne gore det bedre. Godt skuldret Jes.

Ynglingen har i 1995 fristet en kummerlig tilverelse. Nogle vil gerne sejle den, men ingen
har rigtigt kunnet tage sig sammen til at holde den i blot rimelig stand. I lsbet af efterflret
blev det derfor besluttet at salge biden. Den blev udbudt til salg i februar mined og blev
kort efter solgt for 30.000 kr. hvilket er det samme som klubben i sin tid gav for den.
Belsbet vil blive hensat pfr en speciel materielkonto. f)et er foresl6et at klubben anskaffer
en brugt Stor Triss (pris ca. 12.000 kr.) Denne bidtype kan bide bruges afjuniorerne,
samt benyttes som traningsb6d for nye medlemmer og vil naturligvis kunne deltage i det
efterhinden store " StorTriss" felt om torsdagen m.v.. Klubbens Lynas 14 kan holdes i
reserve med senere salg for oje.
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Der har ikke veret de store renoveringsarbejder pi havnen men der er blevet udfsrt nogle
smireparationer. Kranen er blevet godkendt af arbejdstilsynet og der er blevet fsrt strom
ud til ivertfald de fleste af bidepladserne.Resten vil blive forsogt etableret i lsbet af den
kommende sommerperiode.

Bestyrelsen sogte i foriret 95 Helsinge kommune om 50.000 kr til uddybning af havn og
specielt indsejlingen. Kommunen meddelte at man ikke kunne finde de nsdvendige midler i
budgettet, ogsi selv om det mi formodes at det er "Frederikkes" skrue som flvtter rundt
pi mudderet m.v. pi bunden.
Helsinge Kommunes Idretsunion havde nogle"ikke srenrerkede"penge pi 1996 budgettet
og sejlklubben har ansogt om 50.000 kr. af disse midler til ovennevnte formfll. Desverre
meddelte HKI under et msde d. 4 februar, at sejlklubbens snske ikke kunne efterkommes
idet man mente at havneuddybningen var en opgave som burde lsses af Helsinge og
Frederiksvark kommune samt omridets turistforeninger i fallesskab.Man henviste klubben
til at soge disse steder. Vi mi desverre konstatere at vores snske, som en ping-pong bold,
bliver skudt videre fra den ene til den anden. Det skyldes selvfolgelig at dei lairvande i de
offentlige pengekasser. Hvis klubben ikke kan ffi tilskud til vetigehold.lr" af havnebassinet
rni det overvejes om "Frederikkes" anlsb, skal genforhandles med cle involverede parter.
Bestyrelsen arbejder videre med sagen.

Der har varet et godt fremmsde til medlemsmsderne om torsdagen. pfl moderne, som fra
efteriret er blevet afholdt hver l4 dag, er bl.a. de nye forsogskapsejladsregler, som der vil
blive sejlet efter i 1996, blevet gennemgflet. De nyeregler "i bl"rr.il"ttere at forsti og
administrere, men det bliver alligevel spandende at se hvordan de virker i praksis, nei det
gir sterkt ude p[ banen.

Klubben har i lsbet af 1995 v&ret representeret pi en del msder med bl.a Helsinge
Kommunes ldrretsunion, Sundkredsen under DS, diverse ungdomsafclelinger undir DS,
kapsejladsseminarer o. s.v

Som det fremgflr af vedlagte driftsregnskab balancerer regnskabet pi trods af at vi har"kart" over en tolv m6neders periode, og har haft "uforudsete" 
udgifter tilvedligeholdelse

af klubhusets gulv og tagrygningen.

Takket vere stor indsats fra mange medlemmer mi vi konstatere at lgg5 igen blev et godt
6r for vores sejlklub, og vi ser med optimisme frem til den nye 1996 seson.

Bestyrelsen siger tak for 1995.


